

Brothers and Sisters,

The leadership of OCM continues to closely monitor the ever changing developments surrounding the Corona virus. A key source of information is the Center for Disease Control (CDC) <https://www.cdc.gov/coronavirus/2019-ncov/>. There is a great deal of incorrect information being shared through social and traditional media. If in doubt it is best to compare the information against reliable sources such as the CDC. For example, according to the CDC advisory, those who travel from the following countries, such as China, South Korea, Italy, Iran, Hong Kong (level 1 only), need to self-quarantine for 14 days.

In our building we are doing our best to keep it clean and safe. All bathrooms, tables floors, doorknobs, etc are cleaned daily as they are used. The CDC has stated that normal soap and cleaners is more than sufficient for cleaning and washing hands. We have gone an extra step and use ammonia cleaner on our furniture.

If you find yourself confused or need someone to talk to about this situation please contact our church office. We are here and ready to pray, support, encourage, and to share what information we have from reliable sources such as the CDC. Your pastors are here for you.

During this time of testing we have confidence in the wisdom and care of our Lord. No matter what we may face in life we have His love. We can rest confident in His hands.

In God's Care,
Pastors of OCM

弟兄姊妹好，

中宣會領袖團隊繼續密切關注新冠狀病毒的變化。主要的信息來自美國疫控中心（CDC）<https://www.cdc.gov/coronavirus/2019-ncov/>。社交和傳媒有大量錯誤的信息，因此，如有疑問，請參照美國疫控中心等可靠的信息來源。例如，根據美國疫控中心的建議，來自以下國家或地方的人：中國、韓國、意大利、伊朗、香港（香港地區只是level 1），需要14天的自我隔離。

在中宣大樓，我們盡力保持清潔和安全，每天都清潔洗手間、桌子、地板、門的把手等。美國疫控中心表示，普通肥皂和清潔劑已足夠用於清潔和洗手，我們更進一步，在用具上使用氨水清潔劑。

如果您感到困惑或需要與其他人談論這些情況，請聯繫教會辦公室。我們以禱告、鼓勵來支持您，並分享可靠來源（如美國疫控中心等）的信息。牧師在這里為您解答疑問。

在這段時期，我們對神的智慧和慈愛充滿信心。無論面對任何境遇，祂慈愛的不改變，我們安穩在祂的恩手中。

主看顧，

中宣會教牧同工